
Dagsorden og referat - NPS bestyrelsesmøde 13.09.18 kl. 17.30 – 19.30 
 
Sted: Personaleværelset på Nørrebro Park Skole.  
  
 
B = beslutning             O = orientering            D = drøftelse 

Punkter Motivering Referat 

Til stede  Thomas Høj Nørager, 3a,6d, 

formand 

Kristine Groth Kirkensgaard, 

3c,7c, næstformand 

Maria Jahns Skaaning, 4c 

Thor Svendsen,3a, 5b 

Loise Thellesen, 3b 

Kirstine West Larsen, 3a 

Janne Sønnichsen,1b, 3b, supp 

 

Claus Jakobsen, lærerrepr. 

 

Henrik Wilhelmsen, sekretær 

Helle Jørgensen, referent 

Thomas Berg Nielsen, dirigent 

 
 
Fraværende: 

Maja Hjorth, 5b, supp. 

Claus Lind 3b 

Marie Kaas-Larsen, lærerrepr. 

 
 

1. Valg af dirigent 
 

2 min. B Thomas Berg Nielsen foreslås. 

2. Godkendelse af dagsorden 
 

3 min B Godkendt 

3. Godkendelse af referat 
 
 

2 min B Godkendt via mail.  

4. Meddelelser 
• Formanden 
• Elevrepræsentanterne 
• Medarbejderrepræsentante

rne 
• Ledelsen 
• Andre 

 

20 min D+B 
 
 
 

Formanden:  
Der udsendes instrukser omkring 
forslag til dagsordenpunkterne.  
Nyt punkt næste gang omkring 
forretningsordenen. Formanden 
kommer med et udkast.  
Medarbejdere: KLF har været på 
besøg.  



Ledelsen: Elevrådet er konstitueret 
i dag. Den ene formand hedder 
Lars. (der er tidl. valgt to formænd) 
Journalist fra Radio 24/7 var på 
besøg i går ang. forslag til den nye 
skolereform. Henrik blev 
interviewet og det har været 
sendt.  
Skolen har fået ny socialrådgiver.  
 

5. Månedens tal  10 min O 
 

• Elevtal  

• Forventet 
regnskabsresultat 

• Sygefravær 
 
Bilag:  
Udleveres til mødet 
 

Bilag blev udleveret.  
Elevtal: 742. Vi har fået det antal 
elever som vi regnede med og der 
er ikke gået nævneværdigt mange 
ud. Der er pt ikke planer om 
sammenlægning af klasser.  
Forventet regnskabsresultat: 
Se under punkt 8 Økonomi.  
Elevernes sygefravær: 
Vi ligger pænt. Den nye 
socialrådgiver er sammen med 
Afdelingsleder Lene Therkelsen 
opmærksom på sygefraværet.  
Personalets sygefravær: 
Sygefraværet er faldet efter 
sommerferien. Ledelsen holder 
løbende øje med årsagerne og 
samarbejder med tillidsfolkene. Vi 
bruger indsatsen fra Arbejdsmiljø 
København ”Tidlig Indsats” for at 
tage fat i problemstillingerne 
hurtigt. Vi er ret godt dækket med 
kvalificerede vikarer.  

6. Deltagelse på forældremøder og 
lærernes fællesmøde d. 10. 
oktober. Dialogmøde. Invitation fra 
Skole og Forældre.  

5 min D+B 
 
Erfaringsdeling. Hvem 
deltager på de 
kommende møder? 

Forældremøder, Formanden har 
lavet et talepapir som forældrene 
kan bruge når de besøger 
forældremøderne. Der har været 
repræsentanter på tre 
forældremøder og det gik godt.  
Der er en plan for hvem der 
deltager i de møder der ikke har 
været afholdt endnu.  
Lærernes fællesmøde 10.10 



Præsentation af bestyrelsens 
forældrene for lærerne. 
Formanden kommer.  
Dialogmøde 10.10 På rådhuset 
med borgmesteren. Ingen deltager 
umiddelbart.  
Skole og Forældre 
Invitation til Efterårskursus 26-
27.10. Tema: Forældre som 
ressource i folkeskolen. Thor har 
tilmeldt sig og giver en 
tilbagemelding. Flere har overvejet 
det. Der er også årsmøde i Nyborg 
23.+24.11. 
 
 

7.  Nyhedsbrev 
 

10 min D+B  
 
Ønske om at bestyrelsen 
har et ”fast” punkt i 
nyhedsbrevet.  
 

Intentionen er at sende et 
nyhedsbrev ud til forældrene en 
gang om måneden. Der kommer et 
indslag fra forældrene/Formanden 
i nyhedsbrevet. Sendes til Henrik. 

8.  Økonomi 
 (Henrik fremlægger) 

10 min D 
 
Drøftelse af bestyrelsens 
rolle i økonomisk 
planlægning og status for 
2018 med henblik på 
bestyrelsens prioritering 
af fokusområder.  
 

Bilag udleveret. Henrik fortalte 
overordnet om skolens økonomi. 
Vi kommer formentlig ud med et 
underskud på 200.000-500.000 i 
2018. Tillagt sidste års underskud 
på 900.000 kommer vi samlet set 
op på et underskud på 1.100.000-
1.400.000. Henrik fortalte om 
planerne for de kommende to år 
hvor vi forventer, med de kendte 
tal, at vi afvikler underskuddet.  
 

9. Årshjul 30 min D 
 
Opsummering af allerede 
nævnte fokusområder 
med henblik på en 
prioritering i forhold til 
årshjulet.  
 
Fremlæggelse af oversigt 
over nuværende 
principper.  

Årshjulet skulle gerne indeholde 
input til en dagsorden. Listen over 
temaer, incl. nytilkomne temaer, 
indarbejdes og prioriteres af 
Formanden og Henrik. Måske 
nogle møder bliver 1 time 
længere. Nogle punkter kan der 
arbejdes videre med i 
underudvalg.  



 

 

 

 
Bilag: 
Link: Principper på 
hjemmesiden. 
 
Liste over nævnte 
fokusområder 

9. ”Lang lørdag” og forventning til 
mødefrekvens 
(Thomas Høg fremlægger) 

15 min O+D 
 
Formanden ønsker en 
drøftelse af, 
forventninger til 
hinandens deltagelse i 
møder, arbejdsgrupper 
og lang lørdag.  
 

Der er rammesat et møde med 
kontaktforældrene.  
Den afsatte dag i januar aflyses og 
vi drøfter sagen igen på næste 
møde.  

10. Evt.  5 min  
 
Evt. punkter meddeles 
ved mødets begyndelse. 
 

Lærernes dag 
Forældrene vil gerne arrangerer 
noget. Kirstine er tovholder men 
der skal melde sig flere forældre 
før det kan blive til noget.  
Ledelsen planlægger noget.  
Lærerne sætter pris på 
anerkendelsen.  

12. Lukkede punkter 
 

 5 min 
  
To sager 
 

Henrik fremlagde de to sager.  

https://nps.skoleporten.dk/sp/140971/dokumenter/1be4c8e9-3aa8-4c9e-9d23-ff724328e819/
https://nps.skoleporten.dk/sp/140971/dokumenter/1be4c8e9-3aa8-4c9e-9d23-ff724328e819/

